
        
ZÁPISNICA

z 3. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Abraháme, ktoré sa uskutočnilo

dňa 7. 3. 2023  na Obecnom úrade v Abraháme

Prítomní: starosta obce

podľa prezenčnej listiny  7 poslanci

                  Mgr. Mária Tomovičová – kontrolórka  

                  Občania obce Abrahám

Zapisovateľ:   Katarína Sisková

Overovatelia:  Milan Štefánik, Ing. Stanislav Parák

Návrhová komisia: predseda:  Ing. Jana Takáčová

členovia: Ing. Igor Bilčík, Mgr. Natália Parák

                                                                                               

 Návrh programu zasadnutia

1. Otvorenie a schválenie  programu zasadnutia

2. Určenie zapisovateľa a  overovateľov  zápisnice

3. Schválenie návrhovej  komisie

4. Kontrola plnenia uznesení

5. Voľba hlavného kontrolóra obce Abrahám

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022

7. Schválenie čerpania rozpočtu za IV. Q 2022

8. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 2/2023 o určení školského obvodu

9. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č.1/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce. (povinnosť podať žiadosť, zdôvodniť účel dotácie)

10. Schválenie členov kultúrnej komisie

11. Rôzne

12. Interpelácie občanov a poslancov

13. Návrh na uznesenie

14. Záver

Priebeh zasadnutia:

1.  Otvorenie a schválenie programu zasadnutia

Starosta obce Mgr. Tibor Ležovič otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a  privítal všetkých 

prítomných. Starosta skonštatoval uznášaniaschopnosť obecného zastupiteľstva. Poslanci 

schválili predložený program. 

Hlasovanie: za 6 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 1 poslanec

Mgr. Tibor Ležovič navrhol zmenu programu, a to vypustiť bod č. 7 Schválenie a čerpanie 

rozpočtu za IV. Q 2022.

Hlasovanie: za 7 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 0 poslancov
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Schválený program je nasledovný: 

1. Otvorenie a schválenie  programu zasadnutia

2. Určenie zapisovateľa a  overovateľov  zápisnice

3. Schválenie návrhovej  komisie

4. Kontrola plnenia uznesení

5. Voľba hlavného kontrolóra obce Abrahám

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022

7. Prejednanie a schválenie návrhu VZN č. 2/2023 o určení školského obvodu

8.Prejednanie a schválenie návrhu VZN č.1/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce. (povinnosť podať žiadosť, zdôvodniť účel dotácie)

9. Schválenie členov kultúrnej komisie

10. Rôzne

11. Interpelácie občanov a poslancov

12. Návrh na uznesenie

13. Záver

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa starosta určil  Katarínu Siskovú. 

Za overovateľov zápisnice boli určení Milan Štefánik, Ing. Stanislav Parák.

3.  Voľba návrhovej komisie

Starosta navrhol komisiu v zložení:

Predseda: Ing. Jana Takáčová

Členovia: Ing. Igor Bilčík, Mgr. Natália Parák

Komisia bola jednohlasne schválená. 

Hlasovanie: za 7 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 0 poslancov

4.  Kontrola plnenia uznesení

Uznesenie č. C1/2023OZ – 2 

Ing. Jana Takáčová do konca februára 2023 mala navrhnúť členov kultúrnej komisie. Návrh 

členov komisie a ich schválenie je v programe bod č. 9. 

Uznesenie č. C2/2023/OZ – 2

Prijať konkrétne opatrenia na šetrenie energiami v obci. Starosta obce mal osobný rozhovor so 

všetkými organizáciami, ktorých sa to týka. 

Uznesenie č. C3/2023/OZ – 2

Odstrániť zvyšky spadnutej stavby na obecnom pozemku parcela registra C41/3.

Objednaná u p. Juchu.

5.  Voľba hlavného kontrolóra obce Abrahám

Ing. Jana Takáčová, predsedkyňa volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce 

Abrahám informovala, že podľa uznesenia OZ bola vyhlásená voľba hlavného kontrolóra obce. 

Ďalším uznesením OZ boli schválené aj podmienky a postup. Voľba hlavného kontrolóra bola 

riadne zverejnená na obecnej tabuli aj na webovej stránke obce. Do termínu 21. 2. 2023 do          
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12,00 hod. boli odovzdané dve prihlášky. Komisia na otváranie obálok prihlásených do voľby 

hlavného kontrolóra obce zasadala  21. 2. 2023, preverila úplnosť dokladov  a na základe 

zisteného vyradila jedného kandidáta, nakoľko mu chýbali povinné prílohy. Zo zasadnutia bola 

spísaná zápisnica a komisia skonštatovala, že zverejnené podmienky splnila prihlásená 

kandidátka Mgr. Mária Tomovičová. 

Následne prebehla voľba, každý z prítomných poslancov si prevzal hlasovací lístok a obálku 

a zahlasoval. Volebná komisia spočítala hlasy a predsedkyňa oznámila výsledok voľby. Za 

hlavnú kontrolórku obce bola zvolená Mgr. Mária Tomovičová s počtom 6 platných hlasov. 

Jeden hlasovací lístok bol neplatný. 

Obecné zastupiteľstvo:

a) Konštatuje

Voľba hlavného kontrolóra sa uskutočnila v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších právnych predpisov.

b) Volí

V súlade s § 11 ods. 4 písm. j), § 18a od. 1 a § 18a ods. 5 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších právnych predpisov do funkcie hlavného kontrolóra Mgr. Máriu 

Tomovičovú, trvale bytom Kaplnská 1462/35, 925 22 Veľké Úľany na obdobie šiestich 

rokov od 07. 4. 2023 do 6. 4. 2029.

c) Určuje

V súlade s § 11 ods. 4 písm. J) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších právnych predpisov s účinnosťou od 7. 4. 2023 plat hlavného kontrolóra obce 

podľa §18c ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších právnych 

predpisov. 

6.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra

Správu o kontrolnej činnosti  za rok 2022 predložila  a prečítala hlavná kontrolórka obce Mgr. 

Mária Tomovičová. 

7.  Prejednanie a scvhálenie návrhu VZN č. 2/2023 o určení školského obvodu

Ing. Peter Koška upozornil, že ostatné obce pojednávajú o spoločných školských obvodoch 

a obec Abrahám toto nerieši, hoci sú spádové obce Hoste a Malá Mača. Starosta oponoval tým, 

že nemôžeme schváliť VZN, ktoré sa týka iných obcí bez ich súhlasu. Po schválení predmetného

VZN sa môžu urobiť zmluvy s obcami.  Mgr. Mária Tomovičová informovala prítomných, že ak 

má obec školu, musí mať schválený školský obvod. 

Hlasovanie: za 5 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 2 poslancov

8. Prejednanie a scvhálenie návrhu VZN č. 1/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce (povinnosť podať žiadosť, zdôvodniť účel dotácie)

Ing. Peter Koška mal pripomienky k procesu pripomienkovania. Starosta prítomných informoval,

že toto VZN je povinné podľa zákona, týka sa žiadateľov s právnou subjektivitou. Netýka sa 

spoločenských organizácií, ktoré nemajú právnu subjektivitu, nemajú IČO, účet v banke (FS 

Jatelinka, Miestny odbor Matice slovenskej...).  

Hlasovanie: za 7 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 0 poslancov
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9. Schválenie členov kultúrnej komisie 

Predsedkyňa kultúrnej komisie poslankyňa Ing. Jana Takáčová navrhla za členov komisie 

Ľudmilu Horváthovú, Katarínu Siskovú, Zdenu Siskovú.

Poslanci OZ členov kultúrnej komisie jednohlasne schválili.

Hlasovanie: za 7 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 0 poslancov

10. Rôzne

 Starosta informoval prítomných o prístavbe MŠ, o odstúpení od realizácie projektu , 

Z dôvodu navýšenia cien o 40% a z časovej tiesne, nie je možné ukončiť a skolaudovať 

projekt do októbra 2023. Rozpočet navýšený z dôvodu enormného nárastu cien, rozdiel je 

oproti pôvodnému projektu 195 953 €. Pre obec je to neúnosné. Starosta sa pokúsi zaradiť 

projekt do novej výzvy. 

 Starosta informoval prítomných o zavedení separovaného zberu na cintoríne. Pre lepšiu 

orientáciu obyvateľov a návštevníkov cintorína sa ešte budú dopĺňať  informačné tabule 

s fotografiami. Starosta zároveň informoval o rokovaní so zástupcom firmy Reparaf, ktorého 

výsledkom je, že sa na cintoríne osadia dva 240 l kontajnery na plastové náplne aj so zvyškom

vosku. V blízkej dobe bude stanovený presný termín dodania týchto kontajnerov. Takto 

vyseparovaný odpad sa bude rátať ako separované plasty, bude sa zarátavať do separovaného 

zberu. 

 Starosta informoval o pasportizácii cintorína, pripravuje sa cenová ponuka - v cene bude aj 

software na spracovanie a evidenciu nájomných zmlúv na hrobové  miesta.

 Starosta informoval prítomných o výrube stromov na Družstevnej ulici. Výrub stromov sa 

realizoval z dôvodu bezpečnosti, pretože hrozí nebezpečenstvo porušenia potrubných 

systémov koreňovým systémom drevín a následne ohrozenie majetku a zdravia. 

 Starosta informoval o poruchách na plynových prípojkách. Pracovníci v prípade zistenia 

úniku plynu môžu kopať kdekoľvek  obci bez predchádzajúceho povolenia. 

 Starosta informoval o ďalšom schválenom projekte na rekonštrukciu kultúrneho domu. Podľa 

projektanta bude tento projekt navýšený o 30% vzhľadom na ceny materiálov, z pôvodných  

206 951 € na  269 000 €, z čoho 125 000 € je dofinancovanie obce, na čo obec nemá finančné 

zdroje  a tiež v prípade realizácie projekt musí byť ukončený a skolaudovaný do októbra 

2023, čo je nereálne. 

 Starosta informoval o nepovolenej  navážke z trnavského cukrovaru do  abrahámskeho lesa na

pozemok majiteľa p. Bakera. Firma, ktorá navážku robila nevedela, že koná proti zákonu. 

Starosta dal zastaviť všetky práce, bola privolaná polícia, lesná správa, stavebný úrad, 

enviromentálna kriminálka z Nitry. Trnavská firma všetku suť v množstve 32m2 odpratala, tak

ako sľúbila z cesty aj z pozemku p. Bakera. 

 Starosta informoval o oprave strechy na autobusových zastávkach . Na zastávke pri POD, pri 

vetre odtrhlo strechu – lexan a aj na ostatných bude potrebné strechu opraviť aby sa zabránilo 

jej zničeniu.  Cena za opravu striech bude 279 €. 
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 Starosta informoval o zbúraní starej hasičskej garáže pri zdravotnom stredisku 

z bezpečnostných dôvodov.  Firma garáž zbúra, suť bude odvezená. 

 Starosta informoval o nedoplatku za plyn vo výške 17 000 €. Zálohové platby išli z 1 200 € 

išli na 4 000 €. Písal žiadosť o dotáciu, z tých 4 400 € nám bolo vrátené  2300 €. Takúto 

žiadosť bude podávať každý mesiac, aby sa využilo čo najviac z dotácií. 

 Starosta informoval o cene elektrickej energie, ktorú máme zazmluvnenú do konca júla 2023 

v cene 81 € za 1 MW. Od augusta 2023 nám poslali ponuku na zmluvnú cenu  240 € za           

1 MW. Bude apelovať na všetky organizácie na šetrenie, kde sa dá. Poslanci budú musieť 

odsúhlasiť, ktoré svetlá v obci sa vypnú. Starosta pôjde riešiť ceny do SPP aj do ZSE.

 Starosta informoval o peniazoch v MASKE – 13 580 €, ktoré sú určené pre našu obec  na 

projekty na  verejné priestranstvá. Z projektu rekonštrukcie pri kostole nám na základe 

podanej žiadosti majú poskytnúť dotáciu vo výške  17 000 €. 

 Starosta informoval o poruche na vodovodnej prípojke vo Veternej ulici. Musela sa odstaviť 

celá dedina, pretože  ventil na Veternú ulicu je starý a nejde odstaviť a nebolo by možné 

poruchu odstrániť. Ventil bude treba vymeniť, aby sa pri poruche dala odstaviť len Veterná 

ulica. Tiež vysvetlil, že odstavenie nebolo vyhlásené z dôvodu účasti pracovníčok na školení. 

Deň predtým odstávka bola vyhlásená. 

 Starosta informoval o kontrolnom spoločnosti AVA STAV – firma začne v blízkej dobe 

s opravami ciest, ktoré boli rozkopané. Cesty budú zabetónované a následne zaasfaltované.

 Starosta informoval o pripomienke ohľadom odmien poslancov. Vysvetlil, že v okolitých 

obciach sú odmeny podstatne vyššie, u nás sa výška odmien nemenila 12 rokov. Ing. Peter 

Koška vysvetlil, že poslanci sa podieľajú na rôznych činnostiach, takže zvýšenie bolo 

opodstatnené. Ing. Peter Koška vysvetlil že podľa zákona o obecnom zriadení  poslanec môže 

dostať odmenu  vo výške jedného platu starostu. Odmena poslanca nebola menená od roku 

2010 a na základe prieskumu medzi obcami mal Abrahám veľmi nízke odmeny poslancov . 

Preto sa výška odmeny dorovnala približne k okolitým obciam, aj keď odvtedy už ostatné 

obce odmenu poslancov navýšili, čiže zasa sme nižšie. V minulosti boli odmeny bez odvodov,

teraz sú navyše zdaňované a platia sa z nich odvody. 

 Starosta informoval, že p. Palšovič sa rozhodol, že chce na pozemok v bývalom stavebnom 

dvore fy Renstav  vytvoriť pozemky na výstavbu dvoch rodinných domov. 

 Starosta informoval, že tento týždeň by mala magistra ukončiť OČR a bude informovať 

starostu, hneď ako bude mať k prevádzke lekárne niečo nové. 

 Starosta informoval o vypracovanom usmernení o čerpaní príspevkov pre miestne 

organizácie. 

Predstavil podmienky čerpania príspevkov pre miestne organizácie:

1. Písomná žiadosť na čerpanie príspevku musí obsahovať:

- čas a dátum uskutočnenia podujatia alebo akcie

- odôvodnenie a účel čerpania dotácie

- predpokladané náklady na akciu
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- program podujatia

2. Povinnosť zúčtovať príspevok do 30 dní od poskytnutia príspevku. Ďalšia bude 

poskytnutá až po zúčtovaní predchádzajúcej. K zúčtovaniu musia byť priložené 

pokladničné doklady.

3. Peniaze môžu byť použité len na verejné kultúrno-spoločenské podujatia poriadané 

v obci, aktivity k zapojeniu detí a mládeže, verejnoprospešné aktivity v obci, 

reprezentácia obce. 

4. Podujatie musí byť vyhlásené v rozhlase, vyvesené na úradnej tabuli a zverejnené aj na 

webovej stránke obce

5. Príspevok nemôže byť použitý na nákup tovarov, vyplácanie alebo preplácanie 

súkromných nákladov členov organizácií alebo iných osôb spolupracujúcich v prospech 

organizácie, ktoré nepovolila obec, alebo na ktoré ich oficiálne nevyslala obec.

6. Príspevok nemôže byť použitý na financovanie iných osôb pracujúcich v prospech 

miestnej organizácie, ak pre danú organizáciu poskytuje tieto služby obec, napr. 

upratovacie služby

7. Príspevok nie je nárokovateľný. 

8. O poskytnutí príspevku rozhoduje zastupiteľstvo. 

 Ing. Stanislav Parák navrhol  o doplnenie návrhu, aby o žiadostiach do výšky schválenej 

dotácie rozhodoval  starosta, nad rámec schválenia by rozhodovalo OZ a žiadosti o príspevky 

je nutné podávať do 15. októbra, aby mohli byť zahrnuté do návrhu rozpočtu na nasledujúci 

rok. 

 Ing. Peter Koška vyjadril svoje prekvapenie, pretože si myslel, že organizácie v obci  sú 

organizácie v pravom slova zmysle, je prekvapený, že niektoré miestne organizácie nemajú 

právnu subjektivitu . 

 P. Klementová vyjadrila svoj názor k podmienkam a prezentovala poslancom , že Miestny 

odbor Matice slovenskej dostáva každý rok príspevok vo výške 800 € na základe predloženej 

žiadosti a predloženého plánu. Na konci každého roka robia zúčtovanie a predkladajú ho 

obecnému úradu. Majú 23 plánovaných akcií. Doteraz mali výročnú schôdzu, boli na výročnej

schôdzi vo Veľkých Uľanoch, majú náklady na cestovné, zúčastnili sa na pohrebe a kupovali 

veniec, pripravujú sa na kantilénu a kladenie vencov pri pomníku padlých vojakov. Výdavky 

majú stále, finančné prostriedky potrebujú na činnosť,  nie len na akcie. Preddavky budú 

zúčtovávať po vyčerpaní priebežne počas roka.  Poslanec Miroslav Belko nabádal, aby si 

zriadili organizáciu a snažili sa získavať 2% z dane. 

 Mgr. Tomovičová, kontrolórka obce upozornila, že treba podávať žiadosť vždy na konkrétnu 

akciu, nie na cestovné.  

 Starosta vysvetlil, že  príspevok aj dotácia nie je nárokovateľná položka a môže prísť aj 

k tomu, že bude zastavené vyplácanie, pokiaľ sa obec kvôli vysokým cenám za energie 

dostane do zlej finančnej situácie. 

11. Interpelácie občanov, organizácií a poslancov
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 P. Dobiš sa informoval o zriadení ordinácie pre všeobecného lekára. Poukázal na výzvu na 

budovanie ordinácií.  

 P. Dobiš mal požiadavku na zverejnenie kontaktov na poslancov. Starosta ho informoval, že 

všetky kontakty sú zverejnené na webovej stránke obce. 

 P. Dobiš sa pýtal na možnosť zakúpenia defibrilátora pre obec. 

 P. Dobiš mal otázku ohľadom urnovej steny. Starosta informoval, že stenu obec zatiaľ 

realizovať neplánuje , ale na cintoríne bude vyhradené miesto na urny. 

 P. Klementová vysvetlila, že v minulosti bolo stretnutie kultúrnej komisie  s organizáciami 

v obci ohľadom harmonogramu akcií v obci.  Ing. Jana Takáčová pošle mail na organizácie, 

aby poslali svoje plánované  akcie s termínmi a kultúrna komisia bude robiť harmonogram. 

 P. Klementová  sa pýtala na uzávierku pripravovaného čísla Abrahámskych novín. Ing. Jana 

Takáčová ju informovala, že uzávierka je uvedená v predchádzajúcom čísle a nové číslo vyjde

pre Veľkou nocou. Prispievateľom bude posielať mail. 

 Mgr.  Paráková  sa pýtala na bezpečnosť pri škole. Vzhľadom k tomu, že cesta je štátna, musí 

sa ku všetkým zmenám vyjadriť VUC.  

 P. Kopáčik upozornil na prepadnutý chodník pri detskom ihrisku, treba skontrolovať všetky 

chodníky v obci. 

 P. Kopáčik požadoval obmedzenie rýchlosti v Novej ulici a osadenie spomaľovačov.  

 Ing. Peter Koška tlmočil dotaz p. Hanuliakovej na online prenosy zo zastupiteľstva. Starosta 

sa k tomu vyjadril už na predchádzajúcom zasadnutí. Na zasadnutie môže prísť každý osobne 

a pokiaľ bude prítomných viac ľudí, zasadnutia sa presunú do kultúrneho domu. 

 P. Klementová navrhla zavolať ochotnícke divadlo. 

12. Návrh na uznesenie

Predsedníčka návrhovej komisie poslankyňa Ing. Jana Takáčová predniesla návrh na uznesenie.

Hlasovanie: za 7 poslancov, proti : 0 poslancov, zdržal sa: 0 poslancov

13. Záver

Starosta na záver poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie poslancov 

obecného zastupiteľstva ukončil.

UZNESENIE
Z 3. ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V ABRAHÁME  DŇA  7. 3.  2023

A.

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO BERIE NA VEDOMIE

Uznesením č. A1/2023/OZ – 3
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
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Uznesením č. A2/2023/OZ – 3
Kontrolu plnenia uznesení

Uznesením č.  A3/2023/OZ – 3
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra

B.

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO SCHVAĽUJE

Uznesením č. B1/2023/OZ – 3
Program zasadnutia obecného zastupiteľstva.

Uznesením č. B2/2023/OZ – 3
Schválenie zmeny programu – vypustenie bodu č. 7 -  Schválenie čerpania rozpočtu za IV. Q 2022.

Uznesením č. B3/2023/OZ – 3
Schválenie návrhovej komisie v zložení predseda: Ing. Jana Takáčová, členovia: Ing. Igor Bilčík, 
Mgr. Natália Parák.

Uznesením č. B4/2023/OZ – 3
a) Konštatuje

Voľba hlavného kontrolóra sa uskutočnila v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších právnych predpisov.

b) Volí
V súlade s § 11 ods. 4 písm. j), § 18a od. 1 a § 18a ods. 5 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších právnych predpisov do funkcie hlavného kontrolóra Mgr. Máriu 
Tomovičovú, trvale bytom Kaplnská 1462/35, 925 22 Veľké Úľany na obdobie šiestich rokovo 
od 7. 4.  2023 do 6. 4. 2029.

c) Určuje
V súlade s § 11 ods. 4 písm. J) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
právnych predpisov s účinnosťou od 7. 4. 2023 plat hlavného kontrolóra obce podľa §18c ods. 1 
zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpisov. 

Uznesením č. B5/2023/OZ – 3
VZN č. 2/2023 o určení školského obvodu

Uznesením č. B6/2023/OZ – 3
VZN č. 1/2023 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce

Uznesením č. B7/2023/OZ – 3
Členov kultúrnej komisie.

Uznesením č. B15/2023/OZ – 3
Uznesenie zo zasadnutia zastupiteľstva.
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Hlasovanie poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 7. 3. 2023

 
B B B B B B B B
1 2 3 4 5 6 7 8

Miroslav Belko Z Z Z Z Z Z Z Z
Ing. Igor Bilčík Z Z Z Z Z Z Z Z
Ing. Jana Takáčová ZD Z Z Z Z Z Z Z
Ing. Peter Koška, PhD. Z Z Z Z ZD Z Z Z
Mgr. Natália Parák Z Z Z Z ZD Z Z Z
Ing. Stanislav Parák Z Z Z Z Z Z Z Z
Milan Štefánik Z Z Z Z Z Z Z Z

Spolu
Za 6 7 7 7 5 7 7 7
Proti 0 0 0 0 0 0 0 0
Zdržal sa 1 0 0 0 2 0 0 0

Číslo uznesenia
B 1 Program OZ

B 2 Zmena programu – vypustenie bodu č. 7 – Schválenie čerpania rozpočtu za IV. Q 2022

B 3 Návrhová komisia

B 4 Voľba hlavného kontrolóra

B 5 VZN č. 2/2023 o určení školského obvodu

B 6 VZN č. 1/2023 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce

B 7 Schválenie členov kultúrnej komisie

B 8 Návrh na uznesenie

Zapísala: Katarína Sisková

Overovatelia zápisnice: Milan Štefánik, Ing. Stanislav Parák

V Abraháme dňa 17. 3. 2023

Overovatelia zápisnice:  ..............................................

 ..............................................
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                                                                                Mgr. Tibor Ležovič

                                                                                                           starosta obce Abrahám                
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